

招聘简章（2018 年）

Recruitment Brochure (2018)

山东同大印制系统有限公司是由荷兰施托克印制集团与山东同大集团于 2013 年 2 月共同投资设立的。施托克印制集团成立于 1947 年，并于 1963 年首先发明了圆网印花。山东同大集团始建于 1986 年，是生产印花镍网的国家级高新技术企业，拥有世界最先进的生产设备与制造技术，是全国规格最全、产量最大、质量最优、技术领先的镍网生产厂家，是世界第二大制网中心，是唯一可以生产第三代印花镍网的中国企业。

Shandong Tongda Printing Systems Co., Ltd. is a joint-venture established by SPGPrints Group and Shandong Tongda Group in Feb 2013. SPGPrints Group was founded in 1947 and invented the rotary screen/printing in 1963. Established in 1986, Shandong Tongda group, with national award on hi-tech innovation, is equipped with advanced machineries, technology and process control. Tongda Printing Systems produces screens with the most varieties and types in China; meanwhile the company has the largest output, the superb quality and the most cutting edge technologies in China. Tongda, joining force with SPGPrints, has become the best screen-maker next only to SPGPrints in the world, as well as the only producer of 3rd generation screen in China.

公司自 1989 年起连续三次起草国家印花镍网行业标准，被认定为国家重点高新技术企业、山东印花圆网工程技术研究中心，产品 15 项填补国内空白，3 项列入国家火炬计划项目，5 项荣获国家发明专利，17 项荣获国家实用新型专利，多项产品荣获国家级与省部级科技进步奖、国家级重点新产品、中国驰名商标、山东名牌产品、山东省著名商标。

Since 1989, the company participated in drafting of screen-making industrial national standard in China for three times in a line, has been certified as state-level Hi-Tech Enterprise, and Provincial Engineering & Tech Center for screen-making. The company has been awarded by 15 authenticated leading products, 5 national innovation patents, 17 national practical & New design patents, several screen products have been granted with State & Province Science & Technology improvement award, and Tongda (Titan) has been registered as state well-known trademark, as well as Shandong Provincial Famous brand and trademark.

其中，公司第二代印花镍网（MTG）被中国贸促会列为向欧盟推荐产品，也是国内唯一得到欧盟质量认可的印花镍网产品。“同大”牌印花镍网畅销欧美

、拉美、东南亚、西亚等国家与地区，成为世界知名镍网生产基地。

Among others, the 2nd generation screen (MTG) is listed as recommended product to European Union by CCPIT and is the only Chinese screen product that is honored with European Union quality certification. Tongda Screens are widely sold to many countries and areas such as Europe, America, Latin America, southeast Asia, Asia subcontinent etc. Tongda has been taking proud strides towards the vision of becoming a world-known screen making company.

岗位 Job	数量 Quantity	要求 Required	待遇 Compensation
英语翻译 Translator	2	英语类相关专业，专业 4 级或英语 6 级以上，听说读写流利	3000 元起，13 薪，五险一金，提供住宿，优秀者待遇面议，原籍昌邑优先。
电镀工艺员 R&D Technician	2	化工类专业，英语 4 级以上	
应用支持 Application Engineer	2	轻化工程、印刷染整类专业，英语 4 级以上	
业务员 Salesman	3	市场营销、化工、管理类专业，英语 4 级以上	

联系方式 Contact

公司网址 Website: <http://www.spgprints.com/>

联系电话 Phone: 0536-5590938

地址 Address: 潍坊昌邑市同大街 520 号

邮箱 Email: HR@spgtongda.cn

